

SEATTLE FORMOSAN CHRISTIAN CHURCH



2015 教會主題：「敬拜年」

建立合神心意的敬拜、健全三個會堂的建立

Seattle Formosan Christian Church

333 NE 76th Street Tel : 206-522-8084
Seattle, WA 98115 Fax : 206-522-7551

First United Methodist Church

1934 108th Ave NE
Bellevue, WA 98004

第一堂台語禮拜	First Worship Service in Taiwanese	10 : 00 am	SFCC
第二堂英語禮拜	Second Worship Service in English	10 : 30 am	SFCC
第三堂國語禮拜	Third Worship Service in Mandarin	03 : 30 pm	FUMC
主任牧師 鄭溢恩	Rev. Ian Cheng	425-623-2824	ian@seattlefcc.org
助理牧師 梁景涵	Pastor Jim Liang	206-384-1845	jim@seattlefcc.org

<http://www.seattlefcc.org>

主日學參加人數		禱告會參加人數	
Sunday School Attendance	7/5	Prayer Meetings Attendance	7/8
台語成人 Taiwanese Adult	11	週三教會 Wed. Church	10
英語成人 English Adult	7	週三東區 Wed. Eastside	11
國語成人 Mandarin Adult	15		
兒童 Children (TM+EM/MM)	10/5	總人數 Total	21
總人數 Total	48	下週目標 Next Week Goal	30
上週 Last Sunday 7/5	禮拜人數 Attendance	一般奉獻 General Offering	
台語堂 Taiwanese	72	2,215.00	
英語堂 English	26	814.00	
國語堂 Mandarin	23	1689.73	

牧師室報告

☉ 教會禱告會

週三晚間 7:30 西雅圖區地點於教會本堂；東區地點於 St. Peter 教會 (Bellevue - NE 8th & 172nd) 由教會牧職同工輪流帶領，牧師誠摯邀請兄妹及各團契小組負責同工人踴躍參加。

執事會報告

☉ 下幾個月計劃事工與節日

7/17-19	愛之泉 (Ahava Fountain) 教會敬拜音樂事工培訓
8/2	執事提名
8/11-16	VBS 兒童暑期假期聖經學校
9/7	敬老節
9/27	公佈執事候選人
10/2-4	秋季佈道會：李順長牧師 (東區及華大)
10/18	執事選舉

1. 擴建事工報告

擴建委員會目前有以下六位委員：張育齊、王妙菁、楊士谷、郭芄圻、鄭普凱、溫明豐。以下是六月二十三日執事會開會的討論結果：

☉ 需要再尋找另一敬拜場地的考慮如下

- 就教會的整體性而言，三個堂會應該在同一地點崇拜。
 - (1) 如此可確保兒童及成人主日學的資源的最佳利用。
 - (2) 所有會眾可以一起用餐及進行團契相交。
 - (3) 國語堂和臺語堂的家長可以與英語堂的青少年在同一時間崇拜，目前的地點無法同時容納三個堂會的會眾，而且主日學教室不敷使用。
- 現有的教會設備無法解決年長者進出教會及上下樓梯的問題，若是加設樓梯則與現有的建築法規抵觸。
- 目前地點停車有其困難度。
- 國語堂希望在早上崇拜。

請為三個堂會能夠合一敬拜禱告，且求主「天天把得救的人數加給我們」。若是弟兄姐妹有任何問題、建議，請向執事會或委員會的委員反應。

2. 2016 執事提名

我們教會將由八月二日開始接受 2016 年執事候選人提名。今年底將卸任的執事有五位：陳宏義弟兄，楊士谷弟兄，郭芄圻姐妹，林炯榕弟

兄及溫明豐弟兄。讓我們一起禱告求主興起更多願意在執事會服事擺上的弟兄姐妹。

執事會崇拜組報告

為配合今年的教會主題「敬拜年」崇拜組將舉辦「愛之泉 (Ahava Fountain) 教會敬拜音樂事工培訓」的講座，講座為帶領敬拜讚美的同工工作訓練。為了讓大家更明白敬拜的意義，歡迎弟兄姐妹預備心報名參加。要參加的人請向明莉 (TM)、Isaac (MM、EM) 報名。

地點：SFCC

7/17 7：20pm - 8：10pm 聖經中的敬拜 - 恩膏敬拜的藍圖

7/17 8：30pm - 9：30pm 敬拜中音樂的恩膏

7/18 9：20am - 10：30am 敬拜者的生命 (一) 渴慕主

7/18 10：40am - 12：00pm 敬拜者的生命 (二) 進入幔內走出營外

7/18 12：00pm - 1：00pm 午餐

7/18 1：10pm - 2：30pm 團隊敬拜

7/18 2：40pm - 3：50pm 認識屬靈的恩賜

7/18 4：00pm - 5：20pm 聖靈

7/18 5：20pm - 7：00pm 晚餐

7/18 7：00pm - 8：00pm 禱告與分享 (限 SFCC 會友)

7/18 8：00pm - 9：45pm 實際操作 (限 SFCC 會友)

地點：FUMC

7/19 1：00pm - 2：20pm 如何主領主日敬拜

7/19 2：20pm - 3：00pm Q & A

執事會教育組報告

★ 中文成人主日學課程計畫

時間	課程	地點	講師
2015 八~九月	舊約聖經班 - 詩篇	台語堂	沈佑歸弟兄
	保羅神學	國語堂	鄭溢恩牧師
	慕道初信班 - 絕望與盼望的抉擇	國語堂	胡文軒弟兄
2015 十~十二月	關係建造班 - 傾聽他的心	台語堂	孫慧真姊妹
	舊約聖經班 - 列王記/歷代志 (上下)	台語堂	陳泰昌弟兄
	新約聖經班 - 以弗所書/腓立比書	國語堂	鄭溢恩牧師

本週所有成人主日學暫停一次。

執事會關懷組肢體關懷

請繼續為有病痛的兄弟姐妹康復代禱：傅學經兄（購買新居，腮腺手術）、陳忠厚牧師、黃陳娥姐妹、張教授（7/17 日做心導管檢查並預備將來做心瓣膜修補手術）、Mrs. Mary Christie（Bellevue High 數學老師）、黃麗華姊、劉牧師娘、敏珠姐（腦部手術恢復）、柏齡兄（腦瘤治療）、王伯伯（接受物理治療中）、王媽媽（軟弱）、朱媽媽（將於 7/28 日做腦膜瘤切除手術）、方琪（Angela Fu）姐妹（接受癌症化療）、蕊芬師母母親王伯母（肺腺癌治療）、傅媽媽（腳無力）。並請為在臺灣有病痛的親人朋友身體欠安代禱：Sandy 的父親、麗華姊的父母、榮泰兄的母親，求主施恩醫治，早日恢復健康。

- ✪ **Prayer Corner** 的設立是為弟兄姐妹私人或緊急需要而設立。會堂走廊設有代禱箱及表格，請將您的代禱事項填寫完後放入代禱箱，或者即時請 Prayer Corner 同工為您禱告。

Announcement July 12th, 2015

Pastoral Office

- ✪ **Church's Prayer Meeting Schedule** – every Wed. evening 7:30. Seattle area prayer meeting @ church; Eastside area prayer meeting @ St. Peter church (Bellevue – NE 8th & 172nd). Our church's pastoral staff will take turn to lead these prayer meetings. All fellowship / small group PICs, brothers and sisters are encouraged to join in this important ministry.

Deacon Board

✪ Upcoming Planned Events & Holidays

7/17-19	Ahava Fountain worship workshop
8/2	Deacon nomination
8/10-16	VBS
9/7	Senior's Day
9/27	Deacon candidates announced
10/2-4	Fall Evangelical outreach, Eastside & UW
10/18	Deacon election

1. **Facility Expansion**

The DB has been talking about facility expansion for some time. Here are the considerations for making such a move.

- a. As a church, all 3 ministries should worship at the same location and at the same time.
 - (1) This also ensures the best utilization of children's and adult Sunday schools.
 - (2) All the members can have lunch together and fellowship together.
 - (3) TM/MM parents and their EM youths can worship at the same time.
 - (4) Current location cannot support all 3 ministries at the same time and doesn't have enough classrooms.
- b. Current SFCC building presents accessibility issue for the elderlies. Adding an elevator will require upgrading to meet the current building and electrical codes, which may not be feasible.
- c. Parking is few and difficult at the current location.
- d. MM would like to be able to worship in the morning too.

DB has recruited the following people to be on the Facility Expansion Committee: Tom Chang, Margie Chen, Shih-ku Yang, Karin Kuo, Kai Cheng, Tim Wen.

The DB will keep the members posted on the next step. Let us all pray for the unity of the church and for all to have a vision of 3 ministries worshipping together. And pray that God will soon "add to the church daily those who were being saved".

2. **Nomination for 2016 Deacons** starts on 8/2. Five deacons are stepping down this year: Jesse Chen, Shih-ku Yang, Karin Kuo, CR Lin, and Tim Wen. Please pray that God raise up more people willing to serve.

Worship

1. If anyone in the EM has a heart to **serve**, whether on worship team or in any other capacity, please talk to **Pastor Jim, Karin Kuo or Pamela Huang**.
2. 2015 is SFCC's Year of Worship and there will be a workshop on leading worship and how to worship 7/17-19. All are welcome to attend. Please sign up with **Pamela Huang or Isaac Chang**. The speakers are Pastor & Mr. Wang of Ahava Fountain. For more details of their background and ministries, please see <http://www.ahavafountain.org/>.

Schedule is as follows:

Location: SFCC

7/17 7:20pm - 8:10pm Worship

Anointing in the Bible

7/17 8:30pm - 9:30pm Musical

Anointing in Worship

7/18 9:20am - 10:30am The Spiritual

Life of A Worshiper (1)

7/18 10:40am - 12:00pm The Spiritual

Life of A Worshiper (2)

7/18 12:00pm - 1:00pm Lunch

7/18 1:10pm - 2:30pm Worship Team

7/18 2:40pm - 3:50pm Worship and
Spiritual Gifts

7/18 4:00pm - 5:20pm Holy Spirit

7/18 5:20pm - 7:00pm Dinner

7/18 7:00pm - 8:00pm Prayer and
Sharing (SFCC members only)

7/18 8:00pm - 9:45pm Collaboration
and Jam Session (SFCC members only)

Location: FUMC

7/19 1:00pm - 2:20pm How to be a
Good Sunday Worship Leader

7/19 2:20pm - 3:00pm Q & A

Education

1. **EM Sunday School** meets at 12:15pm after lunch. All are welcome to attend and study God's Word together and learn from one another.
2. EM Sunday school has resumed, and we will study the books of Jeremiah and Lamentations. Please see **Pastor Jim** for a syllabus and schedule.

Serving

1. City of Seattle no longer allows food and compostable paper. including food soiled pizza boxes, paper napkins and paper towels, in the garbage. Please observe the rule and **separate your garbage from the compostable**, otherwise we will be heavily fined.
2. We are looking for volunteers to help out with **VBS on 8/10-8/16**. If you have a heart for children and would like to help us rebuild the children's ministry, please contact Pastor Jim.